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A: Not only does it centralise management, it also increases the efficiency of funds. We have testimonials from various companies who are very happy with the service.
它不仅集中管理资金，同时也提高资金的使用效率。我们收到了来自各行各业公司的表扬信，他们对此业务很满意。

B: Yes, I'm sure you do. It sounds like an excellent service.

是的，我确信你们做到了。这听起来像是一项很好的业务。

A: You see, nowadays, a lot of companies are concerned about their group account management. As long as your company meets all the requirements of our Group Account Deposit Service, I would fully recommend it.

您知道，如今很多公司都关心他们的集团账户管理。只要您的公司达到集团账户存款业务各种要求，我会全力推荐它。

B: It seems perfect.

听起来很完美。

A: Here are some leaflets detailing everything we've discussed.

这是一些宣传单，详述了我们讨论的所有内容。

B: Could you also let me view some of the testimonials? I'd really be interested to see what other group companies thought of this service.

你能让我看一下这些表扬信吗?我很有兴趣了解其他集团公司对此业务的看法。
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